
Visoki  predstavnik  izrazio  zabrinutost  predsjedniku  Narodne
skupštine  RS Kaliniću

Visoki predstavnik Wolfgang Petritsch je danas uputio pismo predsjedniku Narodne skupštine Republike Draganu
Kaliniću u povodu vanredne sjednice Skupštine. Visoki predstavnik je u svom pismu izrazio zabrinutost zbog
opstrukcionizma nekih predstavnika Republike Srpske u državnim institucijama. Nadalje, visoki predstavnik je
ponovio da je “Vijeće ministara usvojilo mnoge zakone koji su od suštinske važnosti za ekonomsku dobrobit i
bezbjednost BiH uopšte, a posebno za Republiku Srpsku. Međutim, poslanici Republike Srpske u državnom
parlamentu ih, nažalost, koriste kao taoce za sve svoje namjere i svrhe.”

Visoki predstavnik je u svom pismu podsjetio predsjednika Kalinića da je na sugestiju predsjednika Vlade RS
Mladena Ivanića  u  BiH nedavno osnovana grupa pravnih  stručnjaka,  čiji  je  cilj  da  obezbijedi  mogućnost  za
uspostavljanje komunikacije između pravnih stručnjaka u BiH i minimiziranje nesporazuma u vezi sa pravnom
osnovom za predložene zakone na državnom nivou. Ova saradnja se pokazala produktivnom. Između ostalog, ova
grupa razmatra i proceduru za delegiranje nadležnosti sa entitetskih organa na državne institucije.

S tim u vezi, visoki predstavnik je pojasnio pitanje nadležnosti i rekao: “Iako Narodna skupština Republike Srpske
svakako ima slobodu da razmatra sva pitanja u okviru svoje nadležnosti, želio bih naglasiti da ipak ne može
donositi zaključke koji će biti obavezujući na nivou države.”

Visoki predstavnik je u svom pismu ponovio zaključke sa sastanka Upravnog odbora Vijeća za implementaciju mira
u Briselu 13. septembra 2001. godine, u kojima se naglašava da je došlo do zastoja u stvaranju jedinstvenog
ekonomskog prostora. Upravni odbor je jasno izrazio hitnu potrebu za poduzimanjem “neophodnih, odlučnih i
konkretnih  mjera  ka  strukturalnim  ekonomskim reformama koje  su  itekako  potrebne  za  privlačenje  stranih
investicija i otvaranje radnih mjesta. Politički izazov pred nezavisnim agencijama je ogroman u smislu dugoročnog
efekta na razvoj regulatornog ambijenta koji će privući strane investicije”.
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